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OKRM/92/2023/Z/43

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 5. jednání územní komise rady města konaného dne 16. 5. 2023

Přítomni: Ing. Jan Hoidekr, Ph.D., Vladimíra Hrušková, Ing. arch. Martin Malec, 
Mgr. Jan Martínek, Hana Meškanová, Josef Šikýř, Ing. Tamara Tefferová, 
Ing. Štěpán Tesárek, Ing. Ludmila Váchová, Jan Vaňata, Ing. Petr Vodrážka

Omluveni: Petra Říhová

Nepřítomni:

Hosté: Michal Šebek, Ing. Roman Braný, ředitel FCC České Budějovice a.s., Jaroslav 
Chalupník, FCC - regionální vedoucí provozu

Schválený program:

1. Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápis 
Přijato usnesení č. 8/2023 (9 - 9,0,0)
Zapisovatelem byl určen předseda Petr Vodrážka, ověřovatelem členka komise Hana 
Meškanová. Nikdo neměl připomínky k programu ani zápisu z minulého jednání.

2. Odpadové hospodářství a úklid - host jednatel FCC České Budějovice, s.r.o. 
Ing. Roman Braný
Za FCC České Budějovice jednání navštívili pánove Braný a Chalupník. Ti uvedli 
problematiku odpadového hospodářství na území města. Odpadové hospodářství stojí 
celkem 130 milionu, z toho poplatky uhradí 60 milionů. Velkým problémem jsou černé 
skládky, které stojí město nemalé prostředky. Částečně pomáhá zavedení systému sběru 
tříděného odpadu „od prahu domů“. Pozitivní zkušenosti s tímto systémem potvrdili 
předsedové skupin, kde byl již zaveden. Bude se pokračovat v dalším rozšíření, např. Suché 
Vrbné, Nemanice, Nové Vráto. Byla přislíbena součinnost s Územními skupinami ohledně 
kontejneřišť, které by se poté mohly zrušit.
Pan náměstek Šebek navrhl, aby bylo přímé propojení mezi FCC a skupinami. Pracovníci 
společnosti budou navštěvovat jednání skupin a řešit s nimi problematické body. E-mailová 
adresa na pana ředitele Braného: roman.brany@fcc-group.cz.
Na komisi padl podnět ohledně různých mapových portálů, které ukazují polohu kontejnerů 
na tříděný odpad. Nejsou vždy synchronizovány. Pan Braný slíbil nápravu.
Dalším tématem bylo vyvážení malých košů. Často se stává, že kolem rekreačně 
atraktivních lokalit (kolem řek, Malý jez, Meteor, atd.) jsou v letních měsících přeplněné. 
Předsedové skupin mohou na tyto problémy přímo upozornit SVS, FCC nebo pana 
náměstka.
Dále byly řešeny různé dotazy členů komise.
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3. Participativní rozpočet
Předseda informoval členy o možnosti podání žádostí do participativního rozpočtu i od 
samotných skupin. Doporučil uspořádat schůzi skupiny v první polovině června, do 
15. 6. 2023, kde by byli pozváni předkladatelé projektů. Poté by skupina jednotlivé projekty 
zhodnotila. Předsedům byla zaslána sdílená tabulka, kde hodnocení provedou. Pokud by 
měl kdokoliv problém, může se obrátit na předsedu komise nebo na pracovnice 
participativního rozpočtu.

4. Aktuální informace
Předseda komise spolu s paní náměstkyní Kudláčkovou navštívili město Olomouc, kde 
fungují obdobné skupiny již více než 30 let. Skupiny tam pro svou potřebu používají 
aplikaci, která zpracovává zápisy ze schůzí a také podněty skupin. To by mohlo pomoci 
skupinám v jejich fungování. Olomoucké skupiny mají ke své potřebě úřednický aparát 
a také určitý rozpočet, který mohou použít ve své oblasti.
Předseda informoval členy o jednání s vedoucím investičního odboru. Bylo domluveno, že 
se bude předseda dotazovat přímo na investičním odboru o nových a plánovaných 
investičních akcích. Ohledně zapojení skupin do přípravy projektů se máme obrátit na 
politickou reprezentaci.

5. Různé
Přijato usnesení č. 9/2023 (11 - 11,0,0)
Námět Územní skupiny č. 3 na zřízení dopravního hřiště předseda předá k projednání 
Školské komisi.
Návrh Územních skupin 3, 5, 7, 8 a 11 ohledně úpravy členů.
Jmenovitě:
Vyřadit:
Václav Macho – ÚzS 3
 Jindřiška Vlčková – ÚzS 3
 Jaroslav Mach – ÚzS 3
 Jiří Štěch – ÚzS 7
 Jitka Maňhalová – ÚzS 7
 Josef Pavliš – ÚzS 7
 Miloslava Kadlecová – ÚzS 8
Jmenovat:
Jana Doležalová – ÚzS 5
 Michaela Zahradníková – ÚzS 7
 Karel Vaškovský – ÚzS 7
 Jakub Vyhnálek – ÚzS 7
 Luboš Trnka – ÚzS 7
 Milena Kroufková – ÚzS 11
 Petr Říha – ÚzS 11
 Pavla Vandasová – ÚzS 11
 Jiří Štěch – ÚzS 11
 Tereza Machová – ÚzS 11

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

5. jednání územní komise rady města bylo ukončeno v 19:00 hod.
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Soubor usnesení:

K bodu: Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápis 

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 8/2023:

územní komise rady města

s c h v a l u j e
navržený program jednání

K bodu: Různé

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 9/2023:

územní komise rady města

I. o d v o l á v á
Územní skupina č. 3: Václav Macho, Jindřiška Vlčková, Jaroslav Mach
Územní skupina č. 7: Jiří Štěch, Jitka Maňhalová, Josef Pavliš 
Územní skupina č. 8: Miloslava Kadlecová 

II. j m e n u j e
Územní skupina č. 5: Jana Doležalová
Územní skupina č. 7: Michaela Zahradníková, Karel Vaškovský, Jakub Vyhnálek, 
Luboš Trnka
Územní skupina č. 11: Milena Kroufková, Petr Říha, Pavla Vandasová, Jiří Štěch, Tereza 
Machová 

V Českých Budějovicích dne 19. 5. 2023

Zapsal(a): Ing. Petr Vodrážka, předseda komise

Ověřil(a): Hana Meškanová

Ing. Petr Vodrážka
předseda komise


